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7 (Vervolg) Informeren 
7 a Regionale en lokale samenwerking 
7 a 1 Jaaroverzicht 2015 MRE - Eerste resultaten samenwerking 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. De voorzitter concludeert dat de 
agendacommissie wordt verzocht dit agendapunt in september als overleg te agenderen. 
De fracties kunnen dan hun standpunt geven over het standpunt van de PvdA.  
 
PvdA: Vorige keer heeft hij de spreekster van het MRE herinnerd aan de afspraken van de 
evaluatie, daarom jaaroverzicht ontvangen met de focus op Gemert-Bakel. Dat vindt hij wel 
meevallen. Staat iets in over onze eigen wethouder die kartrekker is en financiering die vrij 
oud is. Kan daar niet zoveel mee. Vraagt zich af of dit nu voldoende is? Wat PvdA betreft 
niet. 
 
Lokale Realisten: Steunt PvdA volledig, zienswijze is ingediend en ook niet beantwoord. 
 
CDA: Zit hier hetzelfde in. 
 
Dorpspartij: Geeft aan dat een gesprek wellicht goed zou zijn, twijfelt of daar echt iets uit te 
halen is. Geeft aan dat het ook lastig is om regionale opbrengsten en kosten lokaal te 
maken. Met deze nuance steunt hij de PvdA.  
 
De voorzitter vraagt aan de commissie wat ze nu wil.  
PvdA: Wil de tanden laten zien. Voorstel: commissie organiseren en college opdracht te 
geven om de commissie te informeren over de procedure en kosten van ontvlechting.  
Lokale Realisten: wil dit eerst in de fractie bespreken. 
 


